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رفعابهاماتبرقیها
درخیابانبهشت

معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار تهران با حضور در صحن شورای 
شهر، درباره شائبه های مطرح شده  اتوبوس های برقی توضیح داد

مدتی اســت که موضوع وجود مخــزن ۴۰لیتری گازوئیل 
در اتوبوس های برقی چینی خبرساز شــده است و حتی 
رســانه های معاند هم به سوء اســتفاده از آن و خبر سازی 
جعلی پرداختند.  این موضوع بار دیگر دیروز )۱۲ اسفند( در 
سیصدو نهمین جلسه پارلمان شهری مطرح شد و برخی از 
نمایندگان شورا نکات مدنظر را بیان کردند و در نهایت هم 
محسن هرمزی، معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار تهران با 
حضور در صحن شورا برای رفع ابهامات، توضیحاتی ارائه داد.
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مهدی بختیاری زاده، مدیرعامل سازمان میادین میوه وتره بار شهرداری تهران: تلاش کردیم تا محصولات با قیمت 
مناســب در میادین میوه وتره بار عرضه شــوند. به طور میانگین قیمت های تره بــار با مغازه ها اختــلاف ۴۷درصدی 
دارند. همچنین امسال در مقایسه با سال گذشته ۳۰درصد تعداد مراجعه کنندگان به تره بار افزایش داشته است.

پویشاهدایشیرخشک
سیدمحمد نقیب، مدیرعامل ســازمان خدمات و مشــارکت های اجتماعی شــهرداری تهران: در ماه مبارک رمضان، 
پویش اهدای شیرخشک به خانواده های کم برخوردار را در دســتور داریم که با همراهی خانواده های شهدا و خیران 
در طول ماه مبارک رمضان برگزار می شود و طی آن شیرخشک به خانواده های کم برخوردار دارای نوزاد اهدا می شود. 

تغییرساعتکاراماکنگردشگری
سیداحمد علوی، رئیس کمیته گردشگری شورای شهر تهران: طی ۳سال گذشته با ورود بیش از ۳میلیون نفر، بیشترین 
تعداد گردشگر و توریست را در تهران داشته ایم. گردشگری هم به اقتصاد شهر کمک می کند و هم فرصتی برای معرفی 
تهران است؛ اما ساعت کار اماکن گردشگری در ایام تعطیلات باید تغییر کند تا گردشگران فرصت بازدید داشته باشند.

فرخنده رفائی؛ روزنامه نگاربحرانپریسا نوری؛ روزنامه نگاردر شهر

صفحه آرا: آرش شاه سمندیصفحه آرا: آرش شاه سمندی

پس از توضیحات معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار 
تهران درباره مخزن دیزلی اتوبوس های برقی، برخی از 
اعضای شورای شهر مواردی را مطرح کردند، اما همگی 
روی موضوع صیانت از منابع عمومی اتفاق نظر داشتند.

مهدی چمران، رئیس شورا: سیاست های حمل ونقل 
باید به گونه ای تعیین شود که حداکثر استفاده از امکانات 

موجود را ممکن سازد.
پرویز سروری، نایب رئیس شــورا: ورود ناوگان برقی به 
شهر تهران، یک دستاورد بزرگ برای شهروندان تهرانی است.

مهدی اقراریان، رئیس کمیته حقوقی: شورا تنها یک 
نهاد تشریفاتی نیست، باید مستمر بر عملکرد شهرداری 
نظارت داشته باشد و هرگونه اشکال را بموقع برطرف کند.

 محمد آخوندی، رئیس کمیسیون برنامه وبودجه: 
متأسفانه برخی رسانه ها با انتشــار اخبار نادرست، باعث 

ایجاد اختلاف و بی اعتمادی در جامعه می شوند.
 سیدجعفر تشکری هاشمی، رئیس کمیسیون عمران 
و حمل ونقل: متأسفانه برخی رســانه ها با تغییر تیترها و 

محتوای مصاحبه ها، باعث ایجاد سوءتفاهم شده اند.
مهدی عباســی، رئیس کمیســیون شهرسازی: 
سیاست های برتر حمل ونقل باید براساس داده های دقیق 
و پژوهش های دانشگاهی تعیین شوند تا از هدررفت منابع 

جلوگیری شود.

استفاده از گازوئیل برای سیستم گرمایشی
سیدجعفر تشکری هاشمی، رئیس کمیسیون عمران 
و حمل ونقل شــورا، با طرح موضــوع  وجود مخزن 
ســوخت در اتوبوس های برقی گفت که کارشناسان 
کمیسیون از اتوبوس ها بازدید و استفاده از گازوئیل در 
سیستم گرمایشی را تأیید کردند. سیستم دیزلی برای 
کشورهای بسیار سردسیر است و در کشور ما و تهران 
که روزهای سرد بسیار کمی داریم، چنین سیستمی 
نیاز نیست؛ البته که قرار بود گرمایش اتوبوس ها هم از 

سیستم برقی تأمین شود.

یادگاری های ماندگار برای تهران
محسن هرمزی، معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار 
تهران هم در راستای شفاف سازی موضوعات مربوط 
به اتوبوس های برقی گفت: با همراهی رئیس جمهور 
۲هفته پیــش در پایتخت شــاهد ورود ناوگان برقی 
بودیم و اگر حمایت شورای ششم نبود، قطعا این اتفاق 
رقم نمی خورد. به صراحت عنوان می کنم که سیستم 
پیشــران اتوبوس های برقی باتری و باک دیزلی آنها 
مربوط به سیستم گرمایشــی است؛ چراکه پیمایش 
اتوبوس های برقی ۲۵۰ تا ۲۸۰کیلومتر اســت و اگر 
از باتری در سیســتم گرمایشی اســتفاده شود، این 
پیمایش به ۲۰۰کیلومتر می رسد. یکی از موضوعات 
مهم برای ما این بود که پیمایش بیشــتری با یک بار 
شارژ داشته باشــیم. تأمین گرمایش آنی هم اهمیت 
دارد و باید در لحظه گرمایش تأمین شود که با باتری 
زمان بیشــتری می برد. اتفاقی که این دوره در حوزه 
حمل ونقل رخ  داده و تا پایان دوره اســتمرار خواهد 
داشت، یکی از یادگاری های ماندگار برای تهران است.

زینب زینال زادهگزارش
روزنامه نگار

دستور 
جلسه 

اول

موضوع: بررســی لایحه بهای خدمات 
اســتفاده از مراکز فرهنگــی و هنری 

شهرداری تهران )سال ۱۴۰۴(
نظر شــورا: نرگس معدنی پــور، رئیس 
کمیسیون فرهنگی و اجتماعی در توضیح 
این لایحه گفت که طبق دستورالعمل های 
ســازمان فرهنگی و هنری، سال آینده 
بهای خدمات زیرمجموعه این سازمان 

۳۵درصد افزایش خواهد داشت.
تصمیم شــورا: این لایحه بــا موافقت 

نمایندگان تصویب شد.

دستور 
جلسه 

سوم

موضوع: بررســی لایحه بهای خدمات 
فنی و کارشناسی واگذاری اماکن تجاری 
به صورت سرقفلی در میدان مرکزی میوه 

و تره بار )سال ۱۴۰۴(
نظر شــورا: مهدی پیرهــادی، رئیس 
کمیســیون ســامت، محیط زیست و 
خدمات شــهری در جریان بررسی این 
لایحه عنوان کرد کــه ۴۰درصد برای 
افزایش بهای کارشناسی غرفه میادین 

میوه و تره بار پیش بینی شده است.
تصمیم شــورا: نمایندگان در نهایت با 
افزایش ۲۵درصدی بهای خدمات فنی 

موافقت کردند.

دستور 
جلسه 

دوم

موضوع: بررســی لایحه تعییــن اجاره بهای 
کیوسک های عرضه گل و مطبوعات )سال ۱۴۰۴(
نظر شورا: مهدی پیرهادی، رئیس کمیسیون 
ســامت، محیط زیســت و خدمات شهری 
توضیحاتی درباره ایــن لایحه مطرح کرد که 
پیشنهاد افزایش ۳۶درصدی ارائه شده است.

تصمیم شورا: نمایندگان با رقم پیشنهادی 
)۳۶ درصد( موافقت کردند.

نرخ کرایه ماهانه کیوسک ها در سال ۱۴۰۴
کیوسک های درجه یک:

 ۲میلیون و ۶۰۰هزار تومان 
کیوسک های درجه دوم:

 یک میلیون و ۷۰۰هزار تومان
کیوسک های درجه۳: ۸۸۰هزار تومان

تعیین تکلیف ۳ دستور جلسه
اعضای شورای شهر تهران دیروز )۱۲ اسفند( ۳دستور 

جلسه داشتند که پس از بررسی، تعیین تکلیف شدند.

خوشحالی رئیس شورا از حضور مردم در بازار
مهدی چمران، رئیس پارلمان شهری طبق روال همیشه پیش از آغاز 
جلسه در جمع خبرنگاران حاضر شــد و به سؤال ها پاسخ داد که در 

ادامه می خوانید.
شلوغی معابر و خیابان ها در روزهای منتهی به سال نو: خوشحالیم 
مردم را در بازار می بینیم و امیدواریم همیشه این امکان برای مردم وجود 

داشته باشد که بتوانند خرید کنند.
تمدید ۱۰ماهه شوراها: تمدید ۶ماهه شوراها پس از ردشدن در شورای 
نگهبان در مجمع تشــخیص مصلحت نظام هم رد شــد. درباره تمدید 
۱۰ماهه هم شورای نگهبان پس از دریافت نظر هیأت عالی، نظر می دهد، 

اما دراین باره هنوز اظهارنظری نشده است.
ســاماندهی دستفروشــان: بازارچه هایی در شــهر ایجاد شده، 
اما دستفروشــان به فعالیت خــود در معابر ادامه می دهنــد؛ بنابراین 
دستفروشان باید به مشاغل دیگری روی 
بیاورند؛ چراکه بساط گستری آنها سد معبر 
است و برای مردم مشکل ایجاد می کند و 

شهرداری باید به وظیفه خود عمل کند.
اختال در خطوط مترو: حادثه و اتفاق 
در مترو رخ می دهد و ارتباطی به معاون 
حمل ونقل ندارد. وقتی از واگن ها زیاد 
کار می کشیم چنین مشکلاتی ایجاد 

می شود.
آسانســورهای مترو: در گذشته 
اســتانداردی نبود و آسانسورها در 
ایستگاه های مترو نصب می شدند و 
امروز استاندارد باب شده است. تردد 
بــا پله برقی در برخی ایســتگاه ها 
مانند تجریش که ۷۰متر زیر زمین 
است، مشکلاتی دارد و باید برای 
استاندارد این آسانسورها تدبیری 

اندیشیده شود.

صیانت از منابع عمومی

پروژه ۴۷کیلومتری مسیر سرزندگی افتتاح شد و در اختیار شهروندان 
قرار گرفت؛ مسیری که مردم می توانند بدون دغدغه در آن پیاده روی 
کنند یا از دوچرخه و اسکوترســواری لذت ببرند. همچنین این مسیر 
۴بوستان بزرگ غرب پایتخت را به هم متصل و عبورومرور شهروندان 
در آنها را تسریع و تسهیل کرده است. پروژه مسیر سرزندگی دیروز )۱۲ 
اسفند( در صحن شــورا مورد توجه برخی از نمایندگان قرار گرفت و از 

عملکرد شهرداری در اجرای این پروژه تقدیر شد.

پرویز سروری، نایب رئیس شورا: در ابتــدای دوره نسبت به ایجاد 
مسیر دوچرخه سواری که بدون مطالعه انجام شده بود، انتقاد داشتیم، 
اما اکنون با مطالعه دقیق مسیر ۱۳۷۲کیلومتری طراحی شده که در 
فاز اول ۴۷کیلومتر آن به بهره برداری رسید و پایتخت نشینان علاوه بر 

دوچرخه، پیاده و با اسکوتر می توانند در آن تردد کنند.

مهدی پیرهادی، رئیس کمیســیون سامت، محیط زیست و 
خدمات شهری شورا: افتتاح ۴۷کیلومتر مسیر سرزندگی، اقدام بسیار 
خوب شهرداری تهران بود. نورپردازی، کاشت درختان و اتصال ۴بوستان 
به واسطه این مسیر ظرفیت به هم پیوســته ای را ایجاد کرده است. این 
مسیر ۱۳ورودی دارد و برای عبورومرور معلولان هم مناسب سازی شده 
و کاشت بیش از ۸۵ هزار اصله درخت، درختچه، فضاسازی، نقاشی های 
دیواری و نصب المان ها جذابیت های این مســیر را بــرای خانواده ها 
دوچندان کرده است. امیدواریم بتوانیم در تمام مناطق این اتفاق را رقم 

بزنیم و فرهنگ استفاده از دوچرخه را نهادینه کنیم.

تقدیر شورا از عملکرد شهرداری در مسیر سر زندگی

کیلومتر نهایت پیمایش 280
اتوبوس های برقی است.

بهای خدمات 
مجموعه های سازمان 

فرهنگی هنری 
شهرداری تهران سال 
آینده افزایش خواهد 

داشت.
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اجاره بهای ماهانه 
کیوسک های گل و 

مطبوعات، سال آینده 
افزایش می یابد.
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بررسی ایمنی سازه ای بیمارستان های 
تهران  در مرحله پایانی

سازمان پیشگیری و مدیریت بحران شهر تهران از ۳سال 
پیش ارزیابی ایمنی ساختمان های مهم و بلند تهران را آغاز 
کرده و در همکاری با مرکز تحقیقات راه، مسکن و شهرسازی، 
تاکنون ارزیابی ۶۰۷۳دســتگاه از این فهرست بلندبالای 
۱۷هزار ســاختمانی را به پایان رسانده است. بیمارستان ها 
و مراکز درمانی با وجود عــدد کوچکی که به خود اختصاص 
داده اند، از مهم ترین این مراکز هســتند. نگاهی داریم به 

آخرین وضعیت ایمن سازی بیمارستان های تهران.

 ایمن سازی کدام بیمارستان ها آغاز شده است؟
بیمارستان های فجر، رسول اکرم)ص(، فیروزآبادی، 

بوعلی، فیاض بخش، صدر، شهدای یافت آباد، اما م خمینی، 
جانبازان نیایش

 طراحی فرش های نوری با چه موادی انجام شده است؟
 گل های رنگارنگ بنفشه و لامپ های ال.ای.دی کم مصرف 
۱۰سال مدت زمان ماندگاری فرش های نوری است

عواقب عدم ایمن سازی بیمارستان ها
 محرومیت از برخی خدمات شهری مثل پایان کار 

 معرفی به دادستانی برای اقدام قضایی
 افت درجه در سیستم اعتباربخشی وزارت بهداشت

وضعیت کلی
 تعداد بیمارستان ها در تهران: ۱۵9

 تعداد بیمارستان های ارزیابی و تعیین تکلیف شده: ۱۴9

 تعداد بیمارستان های تهران پیش از این ۱۸۴دستگاه عنوان 
شده بود که با مراجعه و بررسی تیم های ارزیاب این تعداد 
به ۱۵9بیمارستان کاهش یافت و مشخص شد تعدادی از این 

مراکز تعطیل شده و تعدادی نیز درمانگاه هستند.

 ۱۰ بیمارستان تهران اجازه
 ارزیابی ندادند

اسماعیل سلیمی، معاون پیشگیری و کاهش 
خطر سازمان پیشگیری و مدیریت بحران شهر 
تهران:حدود ۱۶۰بیمارستان در تهران وجود دارد که 
ارزیابی ایمنی همه آنها به پایان رسیده و ارزیابی ها هم 
نهایی شده است. فقط ۱۰بیمارستان  از ورود تیم های 
ارزیاب ممانعت کردند که پیگیری ها برای اخذ مجوز 
ورود به این مراکز درمانی در حال انجام اســت و اگر 

همکاری نکنند اسامی آنها اعلام خواهد شد.

جلوه شبانه بزرگراه های تهران
  این شــب ها اگر از محدوده بزرگراه های شهیدمدرس و 
چمران و همت در شمال تهران گذر کنید، در فضای سبز 
حاشــیه این بزرگراه ها نقش ها و طرح های چشم نوازی را 
می بینید که با گل و نور به زیبایی جلوه نمایی و در تاریکی 
شب چشم ها را خیره می کنند. این طرح ها و نقش ها که در 
قالب فرش گل در آستانه رسیدن نوروز و بهار طراحی و اجرا 
شده اند تلفیقی از نورهای رنگارنگ و گل های رنگین بنفشه 
است که نوید آمدن بهار را می دهد. جزئیات اجرای این طرح 

را با حمید جوانی، شهردار منطقه ۳مرور کرده ایم.

فرش های نوری دائمی 
حمید جوانی، شهردار منطقه ۳: در راستای اجرای 
کارویژه بزرگراه مدرس و همچنین طرح های استقبال 
از بهار، فرش های نوری در بزرگــراه مدرس طراحی 
و اجرا شــد. این فرش ها تلفیقی از گل های رنگارنگ 
بنفشه که تجلی بهار هستند و نورهای رنگی است. در 
سال های گذشته هم فرش های گل اجرا می شد، اما در 
شب دید نداشت؛ از این رو برای نخستین بار در کشور 
و حتی خاورمیانه این طرح را اجرایی کردیم تا جلوه 
ویژه ای به شهر بدهیم. به دلیل استقبال شهروندان از 
اجرای این طرح، آن را به بزرگراه های شهیدان چمران 
و همت هم بســط دادیم و در حــال حاضر ۱۳فرش 
گل به مســاحت ۲هزار و ۸۰۰مترمربــع داریم. این 
طرح دائمی است چراکه فرش های نوری تا ۱۰سال 
ضمانت دارند و گل های بنفشه هم بعد از فصل بهار که 
عمرشان به سر برسد با گل های فصل تابستان و سایر 

فصل ها تعویض می شوند.
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فرش گل در فضای 
سبز بزرگراه های 
شهیدان چمران، 
همت و مدرس 
جانمایی شده اند.

2800
مترمربع مساحت 

فرش های 
گل طراحی 
شده در این 
بزرگراه هاست.

تکمیلکمربندسبزتهران
لطف اله فروزنده، معاون مالی شهردار تهران: طرح ایجاد ۵۰هزار هکتار فضای سبز تهران از سال۱۳۹۰ کلید 
خورد و در این دوره با کار شــبانه روزی و ایجاد ۷هزار هکتار، کمربند ســبز تهران تکمیل و به زودی جشــن آن 

برگزار می شود. درواقع با این کار اتفاق بزرگی در گسترش فضای سبز تهران رقم می خورد.
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